
 PROTOKÓŁ Nr XXVII/10 
  Z SESJI RADY GMINY OSTROWICE  

W DNIU  12.03.2010 r. 
 

Punkt 1. Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Rady Gminy Roman Bany otworzył XXVII Sesję Rady Gminy 

 i po powitaniu radnych, sołtysów i gości  oświadczył, iż zgodnie z listą obecności  w Sesji  uczestniczy    
13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał – listy 

obecności radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. Ponadto w Sesji uczestniczyli:  Wójt 

Gminy, Sekretarz Gminy i Skarbnik Gminy oraz  pracownicy Urzędu.  

 

Na sesję przybył Radny Andrzej Szynal. Obecnych 14 radnych. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Roman Bany przedstawił porządek obrad XXVII  Sesji, który 

przedstawiał się następująco: 

  1.   Otwarcie sesji, powitanie i stwierdzenie quorum. 

  2.   Przedstawienie porządku obrad. 

  3.   Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  4    Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

  5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

  6.   Pytania i wnioski 

  7.    Podjęcie uchwały  w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 

2) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki 

 i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Ostrowice; 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Ostrowice; 

5) przyjęcia planów pracy  Rady Gminy i stałych Komisji na 2010  rok;  

8.  Wolne głosy, komunikaty. 

9.  Zamknięcie sesji. 

 

 Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu 

radnych w biurze Rady Gminy i radni nie wnieśli do niego uwag, w związku z czym zaproponował 

przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu z Sesji XXVI, która odbyła się  

19.02.2010 r., bez odczytywania. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

   Punkt  4. Informacja z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Wacław Micewski przedstawił informację ze swojej działalności w okresie między 

sesjami.  



Wójt Gminy poinformował, że: 

- sesja odbywa się ponieważ ruszyły pieniądze unijne i musimy zapisy w budżecie dostosować  

do  środków finansowych, które możemy uzyskać na finansowanie różnych zadań;  

- po przetargu na wykonanie remontów świetlic wykonawca podpisał już umowę i wszedł na plac 

budowy, roboty ruszyły; 

- na place zabaw przygotowujemy specyfikację;  

- uczestniczył w powiatowej radzie zatrudnienia; główny pkt dotyczył podziału środków finansowych: 

w roku ubiegłym urząd pracy rozdysponował 12 mln 400 tys zł,  w tym roku do dyspozycji jest 14 mln, 

240 tys  więcej szczególnie na roboty publiczne ,w tamtym roku 600 tys w tym 2,5 mln na gminę, 66 

osobo – miesięcy na  melioracje, drogi, ubrania i narzędzie ug resztę osobowe urząd pracy korzystniej 

niż interwencyjna  

- odbył się konwent wójtów i starostów, na którym poruszono kwestię stowarzyszenia gmin 

 i powiatów pojezierza drawskiego. Padła propozycja zmiany władz lub likwidacji, bo prezes nie ma 

czasu na zwołanie posiedzenia. Omówiono również sprawę bezrobocia w powiecie drawskim i 

możliwości skorzystania ze środków zewn. na usuwanie azbestu, a także bezpieczeństwo imprez 

masowych. Komendant PSP ma możliwości zakupu nowych samochodów i tu przy udziale wszystkich 

gmin powiatu byłaby możliwość zakupu nowego samochodu - podnośnika dla straży; udział gminy 

wynosiłby 10 tys. zł.  Jesienią będzie aktualna sprawa. 

- Omówiono sprawę zakupu mammografu dla szpitala, w którym udział gminy też wynosiłby 10 tys. zł  

- odbyło się zgromadzenie ogólne gmin wiejskich RP, gdzie poruszono istotne sprawy dot. budżetu 

gminy. Omawiano standard podziału subwencji oświatowej, likwidację dodatku wiejskiego i 

mieszkaniowego dla nauczycieli,  oraz finansowania urlopu dla poratowania zdrowia przez ZUS.  Teraz 

obciąża to gminę. Z punktu nauczyciela jak najbardziej, ale dla małej gminy to płaci się dodatkowy 

etat.  Wnioskowano o przywrócenie subwencji rekompensującej ulgi ustawowe w podatku. 

Ustawodawca zachęcił rolników do zwiększania areału ziemi, mają ulgę w podatku a my ponosimy 

konsekwencje. Obniżone dochody i subwencja liczona jakby były te dochody.  Wnioskowano aby 

zapewnić gminom udział w podatku VAT w ustawie o finansowaniu gmin. 

- wnioski pisane z Unii Europejskiej oś4 Leader 2007-2013:  biblioteka zagospodarowanie placu przy 

pomniku „Ostrowicki zieleniec”  kwota 25 tys. zł ma na celu poprawę estetyki tego miejsca. Pani 

Sekretarz pracuje nad projektem dożynki 2010 - koszt ponad 20 tys. Edyta z jednostką OSP plac 

manewrowy. Opracowujemy wniosek na modernizację świetlicy wiejskiej -  170 tys zł w Przytoniu.  

Wspólnie z Wierzchowem opracowano wniosek na ok. 1 mln z  Kapitału Ludzkiego na  zajęcia w 

szkole (3 semestry) -  zajęcia pozalekcyjne.  Orliki  - czekamy. 

- złożono uzupełnienia PROW;  

- PUP zaprasza na targi pracy i edukacji 14 kwietnia godz 9-17 w hali sportowej przy gimnazjum 

 w Drawsku Pom. mające na celu  aktywizację uczniów i bezrobotnych; 

- od 19 marca do 26 marca rozpocznie się nabór do projektu własny biznes szansą mieszkańców 

powiatu drawskiego. Osoby zakwalifikowane -  55 osób zakwalifikuje się do szkolenia zbiorowego i 10 

godzin szkolenia indywidualnego; otrzymają dotację 35 tys. zł na uruchomienie;  dostaną wsparcie 6 

miesięcy 1200 zł i kilka osób jeszcze przez następne 6 miesięcy.  Prawie każdy może złożyć wniosek.  

Są pewne warunki: 40 osób zostanie zakwalifikowanych, a 25 dostanie wsparcie, Nie rozwiąże to 



problemu  bezrobocia, ale ludzie dostają szansę na realizację swojego pomysłu i pieniądze, żeby 

rozkręcić ciekawy program.  

- 9 mln 800 wniosek na kanalizację etap I  do RPO WZ - przyznano - 7 mln brakowało prawie 3 mln 

interwencja Radnego Wojewódzkiego i do  Marszałka, poza tym odbyła się  rozmowa z  Panią 

Dyrektor Wydziału i wczoraj otrzymano wiadomość, że przyznano Gminie pełną wnioskowaną kwotę 

z EFRR z listy rezerwowej . 

- partnerzy Ratekau 26 marca o 15 przyjeżdżają; odbędzie się powitalna  kolacja z radnymi, 

kierownikami, dyrektorami. Przyjadą w piątek, odjazd w niedzielę rano, kolacja w szerokim gronie 

trochę w terenie.  

 

5.   Informacja z działalności Komisji Rady w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie między sesjami Komisje Rady nie obradowały. Nikt 

z Przewodniczących komisji nie zabrał  głosu. 

 

Punkt 6. Pytania i wnioski 

W punkcie pytania i wnioski głos zabrali: 

Radna Urszula Mroczek zgłosiła zastrzeżenia do remontu świetlicy: nie przewidziano remontu 

komina, nie wiadomo co z szambem, podłogi na zapleczu  wymagają wymiany a w projekcie nie ma 

przewidziane. 

Radny Stanisław Krasoń – zapytał o kwestię szamba na  świetlicy i zgłosił, że gumolit byłby lepszy 

 a przewidziano płytki na Sali.  

Radna Jolanta Okoń – prośba o oznakowanie drogi, żeby postawić znaki, bo  najeżdżają na krawężniki 

koło Kościoła, dobrze by było zrobić ograniczenie i przejście przez pasy koło sklepu. Zgłosiła również, 

że  droga do Kustrzyka i Baranowskiego wymaga remontu, bo jest rozwalona. Sprawa świetlicy  

w Bornym -  wojna z remontującymi i  lokatorką mieszkania obok Panią Weroniką Czerepaniak,  nikt 

nie może zajechać samochodem, bo krzyczy,  że  to jej teren prywatny.  

Radna Halina Radlińska zapytała,  kiedy będzie dyrektor ZDP.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że na następnej sesji, bo termin tej sesji nie był pewny.  

 

Punkt 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXVII/ 164 /10  w sprawie   zmian w budżecie gminy na 2010 rok; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 



Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

2) wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Krystyna Kamińska.  

Uchwała Nr XXVII/ 165/10  w sprawie   wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego  

w 2010 roku. 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych Gminy Ostrowice; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz i wyjaśniła, że wynikają one z uwag wydziału nadzoru 

urzędu wojewódzkiego. Dotyczy to również uchwały Programu  przeciwdziałania  Narkomanii.  

Uchwała Nr XXVII/166/10  w sprawie   zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Ostrowice; 
 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

Gminy Ostrowice; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Sekretarz.  

Uchwała Nr XXVII/ 167/10  w sprawie  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Ostrowice; 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

5) przyjęcia planów pracy  Rady Gminy i stałych Komisji na 2010  rok 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady.  



Uchwała Nr XXVII/168 /10  w sprawie   przyjęcia planów pracy  Rady Gminy i stałych Komisji na 
2010  rok 
 

Głosowanie nad podjęciem uchwały przedstawia się następująco: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych (jednogłośnie). 

Przewodniczący Rady Roman Bany stwierdził podjęcie uchwały. Uchwała stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

Punkt 8. Wolne głosy komunikaty 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie obrad.  

Punkt 9. Zamknięcie sesji. 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady  zamknął Sesję XXVII Rady Gminy  

w Ostrowicach. 

 

 

  Protokolant         Przewodniczący Rady 

…………………………………                                             Roman Bany 

 

 

 


